
                                                                                                   
 
Den Haag 6 juni 2013 
Aan: De voorzitter van de Gemeenteraad van Den Haag 
Spui 70 
2511 BT Den Haag 
 
 
Onderwerp: Capaciteit fietsenstalling Koningin Julianaplein 
 
De fietsenstalling op het Koningin Julianaplein aan de voorzijde van Den Haag Centraal heeft 
een beperkte capaciteit. Niet zelden is de fietsenstalling vol en zijn zowel OV-reizigers die 
opstappen op Den Haag Centraal als medewerkers en bezoekers van de kantoren in New 
Babylon genoodzaakt uit te wijken naar of de fietsflat aan de zijkant van Den Haag Centraal 
of om de fiets 'wild te parkeren' buiten de rekken op het Koningin Julianaplein. De huidige 
fietsenstalling op het Koningin Julianaplein is kleiner van opzet dan de eerdere fietsenstalling 
op dit plein, die zich enkele jaren geleden hier bevond. Deze fietsenstalling werd weggehaald, 
omdat het Plein leeggeruimd werd voor de bouw van de M van architect Rem Koolhaas. Toen 
de bouw van dit gebouw geen doorgang vond, kwam de fietsenstalling in een beperktere opzet 
terug. 
 
Als gevolg van artikel 38 van het reglement van orde van de gemeenteraad Den Haag stelt de 
SP fractie de volgende vragen: 
 

1. Bent u met de SP van mening dat fietsgebruik gestimuleerd moet worden voor OV-
reizigers die opstappen op Den Haag Centraal en medewerkers en bezoekers van de 
faciliteiten in New Babylon?  
 

2. Zijn de fietsenrekken die eerder op het Koningin Julianaplein stonden in de grotere 
fietsenstalling nog in bezit van de gemeente Den Haag?  
 

3. Bent u met de SP van mening dat de huidige capaciteit van de fietsenstalling op het 
Koningin Julianaplein niet voldoende is? Zo nee, waarom niet?  
 

4. Bent u met de SP eens dat de fietsflat steeds voller raakt en vanwege de afstand tussen 
de fietsflat en het Koningin Julianaplein geen volwaardig alternatief is voor OV-
reizigers die vlot de trein, tram of bus moeten halen? Zo nee, waarom niet? 

 
5. Wilt u op korte termijn de capaciteit van de fietsenstalling op het Koningin 

Julianaplein uitbreiden met extra fietsenrekken? Zo ja, hoeveel extra fietsrekken wilt u 
plaatsen? Zo nee, waarom niet? 

 
 
Bart van Kent                                                       
SP fractie                                                              
 


